
Osnovna šola Mengeš 

 
SVET STARŠEV 

 

Štev.: 900-2/2021/9 

 
ZAPISNIK 

 
4. seje sveta staršev v šolskem letu 2021/2022, ki je bila  

v sredo, 8. 6. 2022, ob 17.45 v učilnici št. 29 
 

 

Prisotni: člani sveta staršev (od 1. do 9. razreda – glej listo prisotnosti), ravnatelj, g. Burkeljca, 
pomočnica ravnatelja, ga. Tatjana Cevec Drolc in šolska pedagoginja ga. Zelenjak 
 
Gospod Sešek, predsednik sveta staršev, je pozdravil prisotne člane in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED 

1. Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje sveta staršev  
2. Pregled šolskega leta 2021/2022: 

a) kratek pregled dejavnosti 
b) dosežki na tekmovanjih 

3. Vpis učencev 9. razreda v srednje šole – informacija 
4. Predlog o nadstandardnem programu za šolsko leto 2022/2023 – mnenje sveta staršev 
5. Učna gradiva za šolsko leto 2022/2023 – soglasje sveta staršev k izboru delovnih zvezkov 
6. Vprašanja, predlogi in pobude članov sveta staršev 
7. Aktualne zadeve 

 
Članica sveta staršev je k dnevnemu redu predlagala dodatno točko Analiza NPZ, vendar je g. ravnatelj 
odgovoril, da rezultati še niso uradni, in se zato ne bo obravnavala. Nato so člani sprejeli  
 
SKLEP: Svet staršev je potrdil dnevni red. 
 
 
K tč. 1) 
Ker ni bilo podanih pripomb, so člani sveta staršev soglasno sprejeli 
 
SKLEP: Svet staršev je potrdil zapisnik 3. seje sveta staršev.   
 
 
K tč. 2) 
a) 
Kratek pregled preventivnih dejavnosti je predstavila ga. Zelenjak, šolska svetovalna delavka, in ob tem 
izrazila veselje, da se na šoli izvaja tako veliko število delavnic. Delavnice, ki so se izvedle v tem 
šolskem letu, je predstavila po posameznih razredih. Vsak učenec je v devetih letih šolanja na naši šoli 
deležen 75 ur preventivnih delavnic. Letošnja tema je bila »Skrb za dobro počutje in celostni razvoj 
otrok«.  
 
Ga. Cevec Drolc je predstavila obogatitvene dejavnosti, ki smo jih izvedli v šolskem letu 2021/2022. 
Učencem smo ponudili več kot 35 obogatitvenih dejavnosti, vendar vseh nismo izvedli, tudi zaradi 
premajhnega števila prijavljenih učencev in slabega vremena. Največ teh dejavnosti smo ponudili 
starejšim učencem. Zelo obiskani so bili vikend programi, kot so: športni tabor, tabor za bistre glave, 
pevski tabor … Dodala je, da nam je v tem šolskem letu uspelo izvesti tudi dve zimski šoli v naravi (za 
učence, ki so bili lani učenci 4. razreda, in za letošnje četrtošolce) ter dve letni šoli v naravi (za 
lanskoletne učence 3. razreda in letošnje tretješolce). 
 
Na dveh zbiralnih akcijah smo zbrali več kot 40 ton starega papirja. Zelo velik odziv je imela tudi akcija 
za Ukrajino in smo bili tega zelo veseli. 
 
b) 
Na tekmovanjih je sodelovalo 1095 učencev. Lansko leto se je tekmovanj udeležilo okoli 200 učencev 
več, vendar so po doseženem številu priznanj rezultati primerljivi s prejšnjimi leti. Na šoli lahko 
izpostavimo učenca Staša Gerčarja Vidmarja, saj je na desetih tekmovanjih dosegel 2 bronasti, 2 
srebrni in 4 zlata priznanja, kar je izjemen rezultat. 

 



Starše je zanimalo, zakaj se na spletu ne objavijo vsi rezultati s tekmovanj, ampak je poudarek vedno le 
na športu. Ga. Cevec Drolc je povedala, da so običajno rezultati navedeni, razen če so na kakšno 
pozabili, za kar se opravičuje. So pa vsi rezultati vsako leto objavljeni tudi v šolskih Korakih. 
 
Bralno značko je opravilo 475 učencev (60 %). Zlato bralno značko je prejelo 29 učencev (skoraj 40 %) 
9. razreda, ki so bralno značko opravljali vseh devet let. 
 
 
K tč. 3) 
Pri predstavitvi vpisa učencev 9. razreda v srednje šole je ga. Zelenjak povedala, da je letos imela 
večina šol omejitve. Od 75 devetošolcev se je na nižje poklicne šole vpisalo 2,6 % učencev, 10,4 % na 
srednje poklicne šole, 41,6 % se jih je vpisalo na srednje strokovne šole, na splošne gimnazije 32,9 % 
ter na strokovne in umetniške gimnazije 7,3 % učencev naše šole. 
 
Predstavnica 9. razreda je pohvalila, da se otroci na šoli naučijo lepo, čitljivo in pravilno izpolniti obrazec 
za vpis v srednje šole.  
 
K tč. 4) 
Kot je dejal g. ravnatelj, mora svet staršev podati mnenje k predlogu o nadstandardnem programu, saj je 
izvedba teh programov možna le, če predlog podpre svet staršev. Za šolsko leto 2022/2023 je g. 
ravnatelj predlagal, da ohranimo podoben program, kot v preteklih letih. Dve šoli v naravi sta predpisani, 
in sicer letna in zimska, vendar jih šola predlaga več – za učence od 2. do 7. razreda, s sofinanciranjem 
šolskega sklada. Za 8. razred šole v naravi ne bomo več organizirali, saj pri učencih interes za vključitev 
v program zelo pade. Kdor želi, se lahko udeleži večdnevnih obogatitvenih dejavnosti kot so športni, 
pevski, likovni in astronomski tabor ter tabor za bistre glave. Šola predlaga še dodatne ure športa za 
učence od 1. – 3. razreda, jutranje varstvo za učence 2. in 3. razreda, tečaj računalništva za učence 2. 
in 3. razreda (odvisno od kadrovskih in prostorskih zmožnostih), varstvo za učence 1. razreda v času 
zimskih počitnic (če bo interes). V načrtu je pridobitev dodatne računalniške učilnice za lažjo izvedbo 
vseh izbirnih predmetov s področja računalništva. 
G. ravnatelj je izrazil veselje, da se bo valeta ponovno izvedla v Kulturnem domu, in sicer v torek, 14. 6. 
2022. Starši učencev 9. razreda so se zahvalili za to možnost. 
 
Na vprašanje člana sveta staršev, kdo na šoli določa programe obogatitvenih dejavnosti, je g ravnatelj 
odgovoril, da jih določi šola v sodelovanju z učitelji, saj izhajamo tudi iz interesa učiteljev. Nekaj 
obogatitvenih dejavnosti se ne izvede, saj se prijavi premalo učencev. Smo pa tudi odprti za dodatne 
predloge. 
 
Člani so soglasno sprejeli 
 
SKLEP: Svet staršev podpira predlog za izvedbo nadstandardnega programa v šolskem letu 
2022/2023. 
 
 
K tč. 5) 
Naloga sveta staršev je, da poda mnenje k nabavni ceni delovnih zvezkov in učnega gradiva za 
naslednje šolsko leto. Zato je g. ravnatelj predstavil nabavne cene delovnih zvezkov po posameznih 
razredih. Predlog je podoben prejšnjim letom, je pa zaslediti višje cene zaradi podražitev. Dodal je, da 
učenci od 1. do 3. razreda dobijo brezplačno vsa gradiva, vključno z delovnimi zvezki, saj jih financira 
država, zagotovi pa jih šola. Naša šola je ena tistih, ki staršem pomaga tudi pri nakupu delovnih 
zvezkov, če oddajo vlogo za subvencioniranje preko šolskega sklada. 
Glede uporabe delovnih zvezkov je g. ravnatelj povedal, da jih je letos preveril in ugotovil, da jih nekateri 
izpolnijo skoraj v celoti, nekateri malo manj, ni pa bilo ugotovljeno, da se kakšni delovni zvezki ne bi 
uporabljali. Starše je zanimalo, če se delovni zvezki letno spreminjajo. G. ravnatelj je odgovoril, da o 
delovnih zvezkih odloča strokovni aktiv; lahko se sicer tako odločijo, vendar se po navadi ne, saj iste 
uporabljajo več let. Vsebine so predpisane z učnimi načrti.  
Podan je bil predlog, da bi namesto učbenikov in delovnih zvezkov uporabljali digitalizacijo. G. ravnatelj 
je dejal, da bi morala država absolutno narediti red in pripraviti digitalno gradivo (Zavod RS za šolstvo). 
Predlog šol je bil, da bi na zavodu za šolstvo v ta namen pripravili spletišče. Mogoče bi bilo smiselno 
predlog podati na regijskem združenju sveta staršev. 
 
Soglasno je bil sprejet 
 
SKLEP: Svet staršev daje pozitivno mnenje k nabavni ceni delovnih zvezkov. 
 
 



K tč. 6) 
Poročila predstavnikov staršev po 2. roditeljskem sestanku: 

- Glede na to da, zaradi omejenega dostopa v šolo, ni več možno videti izobešenih izdelkov 
učencev na hodnikih, je bil podan predlog, da bi jih večkrat razstavili v mengeški knjižnici. 

- Za 8. razred je bil podan predlog, da bi pri zgodovini in geografiji ena polovica razreda imela pol 
leta en predmet, pol leta pa drug predmet. G. ravnatelj je dejal, da je to možno pri fleksibilnih 
predmetih, problem nastane v primeru odsotnosti učitelja. 

- Podan je bil predlog povezovalnega pouka različnih predmetov – g. ravnatelj je povedal, da je to 
možno izpeljati na manjših šolah oz. je to možno izvesti pri dnevih dejavnosti. Lahko se 
povežemo s kako drugo šolo, ki ima dobro prakso.  

- Podan je bil predlog za odmor na prostem – g. ravnatelj si tega želi, vendar je težko zagotoviti 
število učiteljev, ki bi poskrbeli za varstvo. Dodal je, da ima šola v načrtu, da bi imeli na 
hodnikih, na tleh, vrisan ristanc, šah ipd., vendar ga skrbi obstojnost. O tem že premišljujemo, 
vendar bo treba počakati na gradnjo novih prostorov na območju stare telovadnice. 

- Podan je bil predlog, da bi na novih zunanjih površinah postavili klopi, kamor bi lahko otroci 
odložili jopice, torbe ipd. – kot je dejal g. ravnatelj, je bil predlog že posredovan na občino, 
vendar so ga arhitekti zavrnili. G. ravnatelj si želi, da bi se ljudje tudi v popoldanskem času radi 
zadrževali v okolici šole. 

- Glede kolesarskega poligona za spretnostno vožnjo pumptrack je g. ravnatelj povedal, da je 
šola že podala predlog na občino. 

- Predlagano je bilo povečanje otroškega igrišča – g. ravnatelj je rekel, da je predlog treba podati 
na občino. Prenovo imajo v načrtu v letošnjem letu. 

- Na vprašanje, če je možno organizirati varstvo za učence 20 minut pred poukom, je g. ravnatelj 
odgovoril, da je to za vse učence organizacijsko nemogoče. Če se bo pojavil problem, ga bomo 
reševali individualno. 

- Starši si želijo posodobljen seznam knjig za bralno značko – g. ravnatelj je dejal, naj se obrnejo 
na šolsko knjižničarko. Dodal je, da ima naša šola eno najbolj opremljenih šolskih knjižnic. 

- G. Zevnik je dal pobudo, da se podatki o tekmovanjih sproti osvežujejo na spletni strani šole. 
 

G. ravnatelj je povedal, da z 31. 8. 2022 zaključuje z mandatom ravnatelja. Dodal je, da ponovno ni 
kandidiral, ker si želi, da bi več delal z otroki, saj v tem uživa. In vesel je, da se je na to delovno mesto 
prijavil in bil tudi imenovan sodelavec, g. Sašo Božič, ki je trenutno na delovnem mestu pomočnika 
ravnatelja. Upa, da bodo starši še naprej podpirali šolo. Vsem je zaželel lepe počitnice. 
 
G. Božič se je staršem zahvalil za zaupanje. Šola bo tudi v bodoče delovala na podoben način, veseli se 
sodelovanja s starši.  
 
 
K tč. 7) 
Ni bilo izpostavljenih aktualnih zadev. 
  
 
Seja se je zaključila ob 18.30. 
 
 
Zapisala                                                    Predsednik sveta staršev                   
Jasmina Kosec      Aleksander Sešek                                
 
 


